Below is the list of the Bulletin Editors, with their dates of tenure. Asterisks behind a name indicate that the person was
involved in the creation of the Association (as stated in Appendices I and II in Bull. 2 (2)). Names written in blue and
bolded indicate that the person has been a President of the Association; for their years of tenure, please consult the list of
CBA Past-Presidents on the CBA website. Some other accolades received by these persons have also been indicated.

Thanks to all those who have provided me with photographs and to those who have actively helped me in finding some of
the photographs.

Voici la liste des Editeurs du Bulletin, avec leurs dates de mandat. a été impliquée dans la création de 1'Association. Les
astérisques derriére un nom indiquent que la personne a participé a la création de 1'Association (comme indiqué dans les
Annexes I et I de Bull. 2 (2)). Les noms écrits en bleu et en gras indiquent que la personne a été président de
'Association ; pour connaitre la durée de son mandat, veuillez consulter la liste des anciens présidents de la CBA sur le
site web de la CBA. Certaines autres distinctions recues par ces personnes ont également été indiquées.

Merci a tous ceux qui m'ont fourni des photographies et & ceux qui m'ont activement aidé a retrouver certaines d'entre
elles.

Frédérique Guinel
August 2025



Janet Ruth Stein **

1968 — 1970

University of British-Columbia
ME Elliott Award 1981

Sylvia Taylor

1981 —-1986

University of British-Columbia
ME Elliott Award 1985

Jack Franklin Alex
1970-1972
University of Guelph

Luis Oliveira

1986 — 1990

University of British-Columbia
ME Elliott Award 1988

John Kenneth Morton
1972 -1981

University of Waterloo
ME Elliott Award 1978

Usher Poluszny

1990 - 1992
University of Guelph
ME Elliott Award 2006

Joseph Fredrick Gerrath
1992 — 1998

University of Guelph

ME Elliott Award 1996

Denis Lauzer
1998 — 2002
Université de Montréal

Martin Dubé

2002 - 2006

Université de Moncton, Edmunston
ME Elliott 2011



Christine Maxwell Tyler Smith

2006 - 2013 2013 —202x

Trent University Agriculture Canada, Ottawa
ME Elliott 2007

Executive Editors

’_‘Paula Tiz{a\

Erin Zimmerman
2020 - 202x
Freelancer, Dutton, ON



